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SPRAWOZDANIE STAROSTY
Z  DZIAŁALNOŚCI  ZARZĄDU  POWIATU

za okres od 30.06. do 17.08.2009r.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu spotykał się pięciokrotnie.
Zarząd podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Grodziską

Halą Sportową w Grodzisku Wlkp., a Zespołem Szkół Ponadgimnazjalnych im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w
Grodzisku Wlkp. w sprawie zasad wykonywania zarządu boiskiem wielofunkcyjnym.

Zarząd podjął uchwałę, w sprawie rozstrzygnięcia postępowania w trybie przetar gu nieograniczonego,
na udzielenie zamówienia publicznego, na usuwanie azbestu i wyrobów zawierających azbest, pochodzących z
posesji osób fizycznych i osób innych niż fizyczne, położonych na terenie Gmin Powiatu Grodziskiego.

Zarząd  podjął uchwałę i przeznaczył kwotę 2000 zł,  na pokrycie kosztów związanych z jednodniowym
pobytem w Powiecie Grodziskim grupy dzieci z rodzin poszkodowanych w powodzi z Gminy Kłodzko,
przebywających  na kolonii w Ośrodku Wypoczynkowym w Zbąszyniu.

Zarząd w obecności Dyrektora i Głównej Księgowej analizował  informację SPZOZ  z wykonania planu
przychodów i kosztów za maj 2009r. Zarząd wyraził swoje zaniepokojenie wzrastającą kwotą zobowiązań, która
na koniec maja wyniosła 2 703 852,56 zł  (na dzień 01.01.2009r. wynosiła 2 214 269,56 zł) oraz mniejszą  kwotą
środków na rachunku bieżącym. Po wyjaśnieniach dotyczących zaistniałej sytuacji Dyrektor dodał, że w celu
poprawy sytuacji finansowej SPZOZ prowadzony  jest  nadzór i analiza bieżących  kosztów na oddziałach.

Zarząd zapoznał się z informacją dotyczącą wyników matur oraz naboru do klas I na rok szkolny
2009/2010, w szkołach prowadzonych przez Powiat.

Zarząd zapoznał się z  informacją dotyczącą wyników wewnętrznej kontroli finansowej ,
przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy, w Powiatowym Zarządzie Dróg oraz w Zespole Szkół
Ponadgimnazjalnych w Kotowie.

Zarząd podjął uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Grodzisku Wielkopolskim. Dokonane zmiany dotyczyły aktualiza cji zapisów zgodnie z
obowiązującym prawem i dostosowaniem struktury organizacyjnej PCPR oraz poszczególnych stanowisk do
realizacji ustawowych zadań.

Zarząd podjął uchwałę w sprawie wszczęcia postępowania w trybie przetargu nieograniczonego na
dostawę aparatu RTG i ramienia C z adaptacją pomieszczenia (pracownia RTG) do Samodzielnego Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Grodzisku Wlkp. oraz powołania komisji przetargowej.

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją  z wykonania planu przychodów i kosztów Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Grodzisku Wlkp. za czerwiec 2009 r.

Miło mi Państwa poinformować, że 30 lipca 2009r. Zarząd Województwa Wielkopolskiego podjął
decyzję o przyznaniu z Wojewódzkiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-2013,
dofinansowania projektu pn.  „Przebudowa drogi powiatowej nr 3577P na odc inku Łubnica – Grodzisk Wlkp.”.
W związku z tym należy  dostosować wydatki związane z realizacją tego  zadania  do złożonego wniosku o
dofinansowanie oraz do zapisów w Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Grodziskiego na lata 2006 -2013.
Zachodzi konieczność zmiany wydatków w dziale 600 – Transport i łączność, rozdziale 60014 – Drogi
publiczne powiatowe. Do tego potrzebna jest stosowna uchwała Rady Powiatu, w sprawie zmian w budżecie
Powiatu Grodziskiego na 2009 rok, która będzie omawiana w dalszej części Sesji, a której podjęcie jest
wymogiem koniecznym do podpisania umowy o dofinansowanie zadania z Urzędem Marszałkowskim, w
terminie do 19 sierpnia br. Stąd też konieczność zwołania dzisiejszej Sesji.

Dyrektor SPZOZ przedłożył Zarządowi informację z przebiegu wykonania planu finansowego SP ZOZ
za pierwsze półrocze 2009 roku w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Grodzisku Wlkp .
Zarząd dokona jego analizy – w obecności Dyrektora i Głównej Księgowej SPZOZ, na posiedzeniu w dniu 18
sierpnia br.

Zarząd  podjął uchwałę i przeznaczył z promocji kwotę 2 000 zł,  na pokrycie kosztów związanych z
jednodniowym pobytem w Powiecie Grodziskim młodzieży z Ukrainy.

Na koniec chciałbym państwa Radnych poinformować, że Marszałek Województwa Wielkopolskiego
ogłosił nowy nabór wniosków na dofinansowanie zadań drogowych z Wojewódzkiego Regionalnego Programu
Operacyjnego na lata 2007-2013. Aktualnie z Dyrektorem Powiatowego Zarząd u Dróg dokonujemy analizy –
finansowej i zadaniowej, którą drogę objąć wnioskiem. Realizacja tego zadania jest ograniczona bowiem
możliwością zaciągania zobowiązań przez Powiat, szczególnie w kontekście proponowanych zmian ustawy o
finansach publicznych, która obowiązywać ma od 2010 roku, a już dzisiaj wiemy, iż próg do którego samorządy
będą mogły się zadłużać, w przypadku naszego Powiatu będzie znacznie niższy, niż obecnie.

Zarząd podejmował uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grodziskiego na 2009 rok , w
ramach swoich kompetencji, odpowiadał na wnioski, interpelacje i inną kierowaną do niego korespondencję.

Ważniejsze wydarzenia:



2

1.07. – wspólnie z Sekretarzem Powiatu spotkaliśmy się z prezesem Zarządu firmy GROBUD Sp. z o.o. Panem
Maciejem Mańkowskim oraz wiceprezesem Pawłem Mańkowskim. Spotkanie to było okazją do złożenia
gratulacji za zdobycie w kategorii firm średnich, wyróżnienia I stopnia Wielkopolskiego Instytutu Jakości, za
wybitne osiągnięcia w zarządzaniu przez jakość.
03.07. – zakończył się IX Plener Malarsko – Rzeźbiarski, w którym poza artystami wzięli udział zaproszeni
goście. W tym miejscu dziękuję tym, którzy przyczynili się do zorganizowania kolejnego Pleneru, który jest
ważnym wydarzeniem kulturalnym naszego Powiatu.
08.07. – wicestarosta uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej SGiPW. Na
posiedzeniu omawiano realizację „Pla nu B” – przekształcenia szpitali w spółki prawa handlowego.
14.07 – gościliśmy grupę 40 uczniów z gminy Kłodzko, objętej powodzią.
16.07 – wicestarosta brała udział w Konwencie Starostów. Głównym tematem Konwentu były sprawy związane
ze zwrotem nadpłaty za karty pojazdu.
18.07 – Wicestarosta wraz Członkiem Zarządu Panem Ryszardem Balcerkiem uczestniczyła w X
Jubileuszowym Pikniku Sołtysów w Łubnicy.
24.07 – brałem udział w uroczystościach z okazji Święta Policji. Złożyłem Policjantom stosowne gratulacje i
życzenia.
31.07 – uczestniczyłem w uroczystej inauguracji Najsłodszych Dni oraz Międzynarodowego Turnieju Piłki
Nożnej OPALENICA REMES CUP w Opalenicy.
02.08 – odbyła się 18 edycja Biegów Opalińskich.
03.08 – spotkałem się  Dyrektorem Wojewódzkiego Urzędu P racy w sprawie pozyskiwania środków na
rozpoczęcie własnej działalności gospodarczej.
08.08 – odbył się koncert galowy z okazji 10 – lecia istnienia Zespołu Tańca Ludowego CYBINKA -
GRODZISK, inaugurujący tegoroczne GRONALIA.
Chciałbym jeszcze ustosunkować się do zadanych pytań na ostatniej Sesji i wcześniej, w sprawie
grodziskiego szpitala.
- odnośnie informacji, że w pracowni RTG pracuje 3 techników i 1 lekarz Radny Szumski stwierdził, iż szpital
nie może pracować przy takiej obsadzie. Dodał, że aby zapew nić działalność szpitala musi być co najmniej 12
techników, chyba że jest inna forma zatrudnienia.
Odpowiadam;
obecnie zatrudnionych jest 4 techników i 1 radiolog ( praca w trybie kontraktowym) W minionym okresie w
naszym szpitalu była 2 – krotnie kontrola i nie zakwestionowano zatrudnienia. NFZ nie zawarłby kontraktu,
gdyby nie były spełnione wymagania.
Ponadto Radny Szumski zapytał o ilość zatrudnionych lekarzy. Czy lekarze nie są liczeni podwójnie, ponieważ z
tego co wie, jeden z nich na ogólną liczbę 17 lekarzy został policzony podwójnie.
Odpowiadam;
- na podstawie informacji z SP ZOZ w sprawie zatrudnienia kardy medycznej w SP ZOZ na dzień 31.12.2008r.
zatrudnionych jest 45 lekarzy na podstawie umowy o pracę lub umowy cywilno –prawnej.
Nawiązując do pytań w sprawie mizernego wykonania kontraktu za 2008 r. Radny Szumski poprosił o
informację nt. liczby hospitalizowanych w I i II półroczu 2008r.
Odpowiadam;

I półrocze:
 liczba hospitalizowanych - 2647
 liczba porad w Izbie Przyjęć – 4126,
 noworodki urodzone – 379

II półrocze:
 liczba hospitalizowanych – 1984
 liczba porad w Izbie Przyjęć – 3948
 noworodki urodzone - 180

Przytoczone wyżej dane są tylko suchymi cyframi, których nie da się porównać z wcześniejszymi, z uwagi na
zmianę sposobu rozliczania z NFZ.
Na pytanie, które informacje Dyrektora SP ZOZ w sprawie sprzętu, jakim dysponuje sz pital są prawdziwe,
odpowiadam;
- Dyrektor SPZOZ stwierdził, że s zpital posiada wymagany prze NFZ sprzęt, jednakże nie zawsze odpowiada on
wymaganiom stawianym przez w spółczesną medycynę. Dodam, że sprzęt w szpitalu jest i będzie systematycznie
uzupełniany i wymieniany na sprzęt nowej generacji.
dziękuję za uwagę.


